
Zápis ze členské schůze Spolku Říčanský potůček 

 
Datum konání: 7. 7. 2023 

 

Schůze se zúčastnilo 4 členové, 5 členů se omluvilo, 81 členů se nezúčastnilo. 

 

Projednávané body: 

 

1. Informace o přijetí nových členů 

1. Schválení výše členského příspěvku a jeho splatnosti na nový školní rok 

2. Informace o uskutečněných akcích, převedení či vrácení členského příspěvku 

3. Ukončení činnosti členů ve výkonném výboru 

4. Volba členů výkonného výboru 

5. Dotazy, diskuze 

 

 

 

Předseda sdružení, Barbora Kučerová, opakovaně svolala tuto členskou schůzi z důvodu 

neusnášeníschopnosti na první členské schůzi dne 22. 6. 2023. Jelikož v důsledku nepřítomnosti 

nadpoloviční většiny všech členů nebylo možné realizovat schůzi 22. 6. 2023 v prostorách MŠ, 

předsedkyně spolku svolala následně členskou schůzi do restaurace Na Návsi v Říčanech. Jelikož se 

jednalo o opakované svolání členské schůze, byla členská schůze usnášeníschopná v jakémkoliv 

počtu. Z tohoto důvodu prohlásila Barbora Kučerová členskou schůzi za usnášeníschopnou. 

 

1. Předseda Barbora Kučerová informovala o přihláškách nových členů. 

Pro přijetí dle přihlášek hlasovali 4 členové, 0 se zdrželo, 0 bylo proti. 

Tito členové byli jednomyslně přijati. 

 

2. Barbora Kučerová navrhuje na školní rok 2023/2024 členské příspěvky ve výši 1200 Kč. Tato 

částka bude splatná pololetně – 600 Kč do 30. 9. 2023 a 600 Kč do 15. 2. 2024. 

Stejně jako loni bude vytvořen jmenný seznam dětí s variabilními symboly a s číslem běžného účtu, 

kam se bude členský příspěvek zasílat. Tento seznam bude k dispozici k nahlédnutí v MŠ a rozeslán 

spolu s informacemi o platbě emailem nejpozději 16. 9. 2023. Členský příspěvek je možné také 

uhradit hotově přímo v mateřské škole. Po domluvě je možné domluvit individuální placení 

členského příspěvku. Každý člen je povinen včas členský příspěvek zaplatit. 

Pro hlasovali 4 členové, 0 proti, 0 se zdrželo. 

Schváleno 

 

3. Barbora Kučerová informuje o tom, že v průběhu školního roku 2022/2023 proběhlo 6 akcí 

v 1. pololetí a 6 akcí ve 2. pololetí.  

 

Spolek přispíval v 1. pololetí na:  

• pohádku Králící z klobouku v listopadu – účastnilo se 69 dětí v částce 70,- Kč/dítě,  

• Mikulášský balíček pro všechny děti v částce 43,- Kč/dítě, 

• Cestu a divadelní představení Včelí medvídci v kině Rosice v prosinci – účastnilo se 57 dětí 

v částce 119,19 Kč/dítě, 

• hudební představení Slyšte, slyšte v prosinci – účastnilo se 58 dětí v částce 68,97 Kč/dítě, 

• cestu a divadelní představení Vlk a kůzlata v divadle Radost v lednu – účastnilo se 73 dětí 

v částce 200,03 Kč/dítě, 

• divadlo Zimní pohádka v lednu – účastnilo se 65 dětí v částce 80,- Kč/dítě. 

 



Ve 2. pololetí spolek přispíval na: 

• pohádku Loutkohraní v únoru – účastnilo se 69 dětí v částce 80,- Kč/dítě, 

• hudební představení S kozlíkem na cestách v únoru – účastnilo se 54 dětí v částce 70,- 

Kč/dítě, 

• ukázku Tajemné sovy v březnu – účastnilo se 50 dětí v částce 80,- Kč/dítě, 

• cestu a divadelní představení Kubula a Kuba Kubikula v dubnu – účastnilo se 68 dětí v částce 

195,21 Kč/dítě, 

• cestu, výlet parníkem a návštěvu ZOO Brno v květnu – účastnilo se 66 dětí v částce 325,17 

Kč/dítě, 

• divadelní představení S písničkou jdeme světem v květnu – účastnilo se 65 dětí v částce 60,92 

Kč/dítě. 

 

Někteří členové požádali o závěrečné vyúčtování a vrácení nevyčerpaného zůstatku. Těmto bude 

přeplatek navrácen na účet. 

Pro hlasovali 4 členové, 0 proti, 0 se zdrželo. 

Schváleno 

 

4. Barbora Kučerová informuje o ukončení činnosti některých členů ve výkonném výboru z důvodu 

ukončení docházky jejich dětí v mateřské škole k 30. 6. 2023. Do výkonného výboru byli zvoleni 

následující členové: 

Kateřina Pokorná za třídu Ráček, 

Martina Špičková za třídu Ráček, 

Barbora Kučerová za třídu Rybičky, 

Jana Janoušková za třídu Rybičky, 

Jana Kaštánková za třídu Rybičky, 

Zuzana Jakubová za třídu Vážky, 

Zuzana Doubravová za třídu Vážky, 

Barbora Doležalová za třídu Žabky, 

Jana Serbová za třídu Žabky. 

 

Pro hlasovali 4 členové, proti 0, 0 se zdrželo. 

Schváleno 

 

5. Barbora Kučerová informovala o tom, že ve školním roce 2022/2023 spolek zažádal o dotaci, 

kterou poskytl OÚ Říčany. Spolek získal dotaci ve výši 13.200,- Kč, ze které byl uhrazen program 

Pasování předškoláků, knihy a šerpy pro předškoláky, rámečky na básničky a hudebně výchovný 

pořad,  které byly realizovány na konci školního roku při loučení s předškoláky na zahradě MŠ. 

 

Zapsal: Barbora Kučerová 

Ověřil: Barbora Doležalová 

 

Přílohy: 

Prezenční listina ze dne 7. 7. 2023 

 


